
 
 

ACTA DE LA ASAMBLEA GENERAL ORDINARIA 
 
En cumplimiento del acuerdo de Junta Directiva de 24 de noviembre de 2020, según establece el 
artículo 13 de los Estatutos de la asociación GEPACV, y de acuerdo con el Real Decreto-ley 
21/2020, de 9 de junio, de medidas urgentes de prevención, contención y coordinación para 
hacer frente a la crisis sanitaria ocasionada por el COVID-19, que establece que, "aunque los 
estatutos no lo hubieran previsto, durante el periodo de alarma y, una vez finalizado el mismo, 
hasta el 31 de diciembre de 2020, las juntas directivas y asambleas de asociados o de socios 
podrán celebrarse por vídeo o por conferencia telefónica múltiple", se celebra el día 10 de 
diciembre de 2020, la Asamblea General Ordinaria de la Asociación de Gestores Deportivos 
Profesionales de la Comunitat Valenciana (GEPACV), de forma telemática mediante 
videoconferencia, en una única convocatoria a las 19,00 horas, con el siguiente orden del día: 

1. Lectura y aprobación del acta de la asamblea anterior. 
2. Informe y aprobación de la gestión de actividades de 2019. 
3. Informe y aprobación de la gestión económica de 2019. 
4. Informe y propuesta para su aprobación del Plan General de Actividades 2020. 
5. Informe y propuesta de aprobación del presupuesto de ingresos y gastos, 2020.  
6. Propuesta de cuota anual de asociado 2020. 
7. Propuesta de aprobación del Plan de Formación 2021 
8. Propuesta de aprobación del Reglamento de Régimen Interno  
9. Ruegos y preguntas 

El Presidente toma la palabra para agradecer la participación de los asistentes, y justifica la 
celebración de la asamblea al final del ejercicio, debido a la excepcional situación generada por la 
Pandemia por COVID-19. 
También presenta la composición de la mesa de la Asamblea por parte del Vicepresidente, 
Marcos Fernández y del mismo, con la asistencia técnica en los medios digitales de Alejandro 
Peramo, Secretario Técnico de la asociación, ya que tanto el Secretario como el Tesorero no 
pueden participar por motivos personales y laborales, y sin más preámbulos se pasa al primer 
punto del orden del día. 
La participación es de 23 asociadas/os. 
 

1. Lectura y aprobación del acta de la asamblea anterior. 

Toma la palabra el Presidente para la aprobación del acta de la asamblea anterior, indicando que 
el acta ha estado alojada en la intranet de la página web y a disposición de las/os socias/os 
durante los últimos 15 días.  
No habiendo manifestaciones ni voto en contra por parte de los socios, queda el acta aprobada 
por unanimidad. 
 

2. Informe y aprobación de la gestión de actividades de 2019. 



 
Toma la palabra el Presidente para informar sobre la gestión de las actividades de la asociación a 
lo largo del año 2019 y pasa a detallar las diferentes actividades desarrolladas y que a 
continuación se relacionan: 

• Se constituyó un renovada Junta Directiva de GEPACV, para el periodo 2019 a 2023 
• Sede social en Centre de l’Esport de Quart de Poblet 
• Actividades de formación 

• Jornada “la promoción de la salud a través de la actividad física y el deporte”. 
Valencia, 1 de febrero. U.P.V. 

• Jornada “Las subvenciones y ayudas al deporte federado de los servicios 
deportivos municipales”. Castelló, 23 de febrero.  

• Jornada “turismo y deporte”. UPV, 5 de abril 
• Jornada gestión deporte. Orihuela, 5 de abril 
• Jornada sobre programas electorales de deporte. La Nau, 13 de abril. 
• Mesa redonda EDEM, 21 de junio 
• Jornada sobre piscinas lúdicas. Alcasser, 28 de junio 
• Jornada administración pública y deporte. Calpe, 28 de junio 
• Jornada seguridad. La Nucía, 20 de noviembre 
• Jornada Técnica. SUMA Piscina Valencia, 13 de diciembre 
• 7º Congreso de Gestión del Deporte 

• VII Premios a la gestión del deporte 
 
El Presidente solicita a los socios que, si no hay ninguna intervención y voto en contra, queda 
aprobado por unanimidad. 
 

3. Informe y aprobación de la gestión económica de 2019. 

El Vicepresidente, Marcos Fernández, presenta el informe de la gestión económica del año 2019. 
 

INGRESOS 2019 
Cuotas socios     9.375,00 
Patrocinadores  18.440,00 
Congreso                            5.148,00 
Jornadas y proyectos   7.232,57 
TOTAL:    40.195,57 € 
 
GASTOS 2019 
Socios                                                    375,00 
Administración                       5.219,37 
Impuestos y banco                          4.129,64 
Personal                                            7.917,98 
Asesorías      1.590,52 
FAGDE                        675,00 
Congreso    10.583,03 
Jornadas y proyectos     4.242,33 
TOTAL:     34.732,87 € 
 
BALANCE EJERCICIO 2019: 5.462,70 € 



 
 

SALDO CUENTAS 31-12-19: 24.938,82 € 
 

Pendiente de cobro: subvención Congreso + 1 patrocinador por importe de 6815,00€ 
 

El Presidente solicita a los socios que, si no hay ninguna intervención y voto en contra, queda 
aprobado por unanimidad. 
 

4. Informe y propuesta para su aprobación, del Plan General de Actividades 2020. 

Toma la palabra el Presidente para matizar que más que una propuesta, es una memoria, ya que 
las actividades ya se han realizado, por la situación de crisis sanitaria, que ha alterado todos los 
planes y proyectos que teníamos, y que hemos debido adecuar y adaptar. 

• Secretaría Técnica de GEPACV. Habiendo causado baja Víctor Sánchez, se incorpora a la 
misma Alejandro Peramo 

• Se celebra una Junta directiva el 11 de febrero y se aprueba un plan actividades 
• Se declara el Estado de Alarma el 13 de marzo, por Pandemia de COVID-19 

Actividades realizadas: 
• ENCUESTA SOBRE LA ACTUACIÓN DE LAS ENTIDADES DEPORTIVAS DE LA COMUNIDAD 

VALENCIANA ANTE EL COVID-19 
Realizada del 22 de abril al 4 de mayo de 2020, y coordinada por Verónica Ponsoda 

• MESAS SECTORIALES DE GESTIÓN DEPORTIVA POST-COVID19 
Organizadas por GEPACV y COLEFCV 

• DEPORTE FEDERADO Y DE BASE: 30 de abril a las 17,30 h 
• INSTALACIONES DEPORTIVAS PRIVADAS Y AUTÓNOMOS, 4 de mayo a las 17,30 h 
• DEPORTE MUNICIPAL, 7 de mayo a las 17,30 h 

• JORNADA: INCORPORACIÓN PROGRESIVA A LA ACTIVIDAD FÍSICA Y EL DEPORTE POST 
COVID-19. Guadassuar, 5 de junio de 2020  

• JORNADA: INCORPORACIÓN PROGRESIVA A LA ACTIVIDAD FÍSICA Y EL DEPORTE POST 
COVID-19. L’Alcudia, 19 de junio de 2020  

• CICLO DE WEBINARS: PLANES DE CONTINGENCIA COVID-19. “Nuevos hábitos en el 
deporte” 

• CAMPAÑA “DEPORTE SEGURO” 
Campaña de información y divulgación a la ciudadanía, con el eslogan 
#ElDeporteNoSeRinde  

• PROTOCOLO CON RECOMENDACIONES PARA LA PROTECCIÓN Y PREVENCIÓN DE LA 
SALUD FRENTE AL COVID-19, EN LA PRACTICA DEPORTIVA Y EL USO DE INSTALACIONES 
DEPORTIVAS, visado por la Conselleria de Sanidad y elaborado y publicado por GEPACV y 
la FVMP. 

• VIDEOCONFERENCIA CON LA SECRETARIA AUTONOMICA DE SALUD PUBLICA 
• INFORMACIÓN DE FAGDE: Junta directiva, Asamblea General y Congreso Ibérico. 

 
El Presidente solicita a los socios que, si no hay ninguna intervención y voto en contra, queda 
aprobado por unanimidad. 
 

5. Informe y propuesta: aprobación presupuesto de ingresos y gastos, 2020.  



 
Aunque el Vicepresidente, Marcos Fernández presenta unos datos económicos sobre la previsión 
de ingresos y gastos en 2020, el Presidente propone que este punto quede sobre la Mesa, para 
ser aprobado en la Asamblea de 2021, debido a que los importes deberán ser ajustados a la 
realidad de este atípico ejercicio económico motivado por la crisis sanitaria. 
Se acuerda quede pendiente y se traslade su aprobación a la Asamblea de 2021. 

6. Propuesta de cuota anual de asociado 2020.  

Por acuerdo unánime de la Junta Directiva, y dada la situación excepcional provocada por la crisis 
sanitaria del COVID-19, y al no haber podido desarrollar las actividades que se habían previsto, se 
propone la exoneración de cuotas en este año 2020. 
No obstante, se acuerda enviar una nota informativa explicativa de las razones por las que se 
adopta este acuerdo, que es absolutamente extraordinario, esperando que las/os asociadas/os 
valoren la medida y que el próximo año mantengan la fidelidad a la asociación. 
Se produce una intervención de José Campos para reconocer que, aunque la asociación se nutre 
de las cuotas de los socios para su funcionamiento, al ser este capítulo insuficiente para el 
mantenimiento de la misma, felicita a la junta directiva por el trabajo que desempeña y el 
esfuerzo por generar otros recursos como son los patrocinadores y colaboradores, que permiten 
la intensa actividad que realiza. 
El Presidente solicita a los socios que, si no hay ninguna intervención y voto en contra, queda 
aprobado por unanimidad. 

 

7. Propuesta de aprobación del Plan de Formación 2021 

El Presidente toma la palabra para recordar que el documento ha estado accesible a todas/os 
las/os asociadas/os, en la intranet de nuestra web, para su consulta. 
Explica brevemente la razón de incorporarlo en esta fecha, con la intención de su aprobación ya 
que se trata de un marco general de formación, dirigido a gestoras/es del sector público y privado 
del deporte, que deberá ser concretado en acciones formativas específicas que se irán 
programando y que formarán parte de la planificación de actividades del próximo año, que tendrá 
su refrendo en la asamblea general. 
Así pues, se trata de un documento de intenciones, que deberá concretarse en acciones 
formativas. 
No obstante, en la próxima circular a asociadas/os, se informará del mismo y se solicitará que si 
hay asociadas/os que quieran participar en el mismo como docentes o expertos, deberán 
cumplimentar la ficha que se les enviará, para conformar un fichero de docentes o claustro de 
profesoras/es. 
El Presidente solicita a los socios que, si no hay ninguna intervención y voto en contra, queda 
aprobado por unanimidad. 

 

8. Propuesta de aprobación del Reglamento de Régimen Interno  

El Presidente toma la palabra para recordar que el documento ha estado accesible a todas/os 
las/os asociadas/os, en la intranet de nuestra web, para su consulta. 



 
Este Reglamento de Régimen Interno que se aprobó en la junta directiva el 26 de marzo de 2019, 
se somete ahora a la aprobación por parte de la Asamblea General, tal y como prevén los 
estatutos. 
El Presidente solicita a los socios que, si no hay ninguna intervención y voto en contra, queda 
aprobado por unanimidad. 

 

9. Ruegos y preguntas. 

Toma la palabra Marcos Fernández, para exponer que, ante la situación excepcional causada por 
la pandemia, propone la continuidad del Presidente hasta final de mandato electoral, con la 
finalidad de que pueda haber un relevo natural.  

 
 
No habiendo más asuntos que tratar se da por concluida la Asamblea General, a las 20,00 h 

     
 
 
 

El Presidente       
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ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA 

 
En compliment de l'acord de Junta Directiva de 24 de novembre de 2020, segons estableix l'article 
13 dels Estatuts de l'associació GEPACV, i d'acord amb el Reial decret llei 21/2020, de 9 de juny, 
de mesures urgents de prevenció, contenció i coordinació per a fer front a la crisi sanitària 
ocasionada pel COVID-19, que estableix que, "encara que els estatuts no ho hagueren previst, 
durant el període d'alarma i, una vegada finalitzat el mateix, fins al 31 de desembre de 2020, les 
juntes directives i assemblees d'associats o de socis podran celebrar-se per vídeo o per 
conferència telefònica múltiple", es celebra el dia 10 de desembre de 2020, l'Assemblea General 
Ordinària de Gestors Esportius Professionals - Associació Comunitat Valenciana (GEPACV), de 
manera telemàtica mitjançant videoconferència, en una única convocatòria a les 19,00 hores, 
amb el següent ordre del dia: 
  

1. Lectura i aprovació de l'acta de l'assemblea anterior. 
2. Informe i aprovació de la gestió d'activitats de 2019. 

3. Informe i aprovació de la gestió econòmica de 2019. 

4. Informe i proposta per a la seua aprovació del Pla General d'Activitats 2020. 
5. Informe i proposta d'aprovació del pressupost d'ingressos i despeses, 2020.  

6. Proposta de quota anual d'associat 2020.  
7. Proposta d'aprovació del Pla de Formació 2021 

8. Proposta d'aprovació del Reglament de Règim Intern  
9. Precs i preguntes. 

 
El President pren la paraula per a agrair la participació dels assistents, i justifica la celebració de 
l'assemblea al final de l'exercici, a causa de l'excepcional situació generada per la Pandèmia per 
COVID-19. 
També presenta la composició de la mesa de l'Assemblea per part del Vicepresident, Marcos 
Fernández i d'ell mateix, amb l'assistència tècnica en els mitjans digitals d'Alejandro Peramo, 
Secretari Tècnic de l'associació, ja que tant el Secretari com el Tresorer no poden participar per 
motius personals i laborals, i sense més preàmbuls es passa al primer punt de l'ordre del dia. 
La participació és de 23 associats/des. 

 
1. Lectura i aprovació de l'acta de l'assemblea anterior. 
 

Pren la paraula el President per a l'aprovació de l'acta de l'assemblea anterior, indicant que l'acta 
ha estat allotjada en la intranet de la pàgina web i a la disposició de les/us sòcies/us durant els 
últims 15 dies.  
No havent-hi manifestacions ni vot en contra per part dels socis, queda l'acta aprovada per 
unanimitat. 

 
2. Informe i aprovació de la gestió d'activitats de 2019. 

Pren la paraula el President per a informar sobre la gestió de les activitats de l'associació al llarg 
de l'any 2019 i passa a detallar les diferents activitats desenvolupades i que a continuació es 
relacionen: 



 
 Es va constituir una renovada Junta Directiva de GEPACV, per al període 2019 a 

2023 
 Seu social en Centre de l’Esport de Quart de Poblet 
 Activitats de formació 

o Jornada “la promoció de la salut a través de l'activitat física i l'esport”. 
València, 1 de febrer. U.P.V. 

o Jornada “Les subvencions i ajudes a l'esport federat dels serveis esportius 
municipals”. Castelló, 23 de febrer.  

o Jornada “turisme i esport”. UPV, 5 d'abril 
o Jornada gestió deporte. Orihuela, 5 d'abril 
o Jornada sobre programes electorals d'esport. La Nau, 13 d'abril. 
o Taula redona EDEM, 21 de juny 
o Jornada sobre piscines lúdiques. Alcasser, 28 de juny 
o Jornada administració pública i esport. Calp, 28 de juny 
o Jornada seguretat. La Nucia, 20 de novembre 
o Jornada Tècnica. SUMMA Piscina València, 13 de desembre 
o 7é Congrés de Gestió de l'Esport 

 VII Premis a la gestió de l'esport 
 

El President sol·licita als socis que, si no hi ha cap intervenció i vot en contra, queda aprovat per 
unanimitat. 
 
3. Informe i aprovació de la gestió econòmica de 2019. 

 
El Vicepresident, Marcos Fernández, presenta l'informe de la gestió econòmica de l'any 2019. 

 
INGRESSOS 2019 
Quotes socis     9.375,00 
Patrocinadors  18.440,00 
Congrés                              5.148,00 
Jornades i projectes   7.232,57 
TOTAL:    40.195,57 € 
 
DESPESES 2019 
Socis                                                      375,00 
Administració                       5.219,37 
Impostos i banc                               4.129,64 
Personal                                            7.917,98 
Assessories      1.590,52 
FAGDE                        675,00 
Congrés    10.583,03 
Jornades i projectes     4.242,33 
TOTAL:     34.732,87 € 
 
BALANÇ EXERCICI 2019: 5.462,70 € 

 
SALDE COMPTES 31-12-19: 24.938,82 € 
 



 
Pendent de cobrament: subvenció Congrés + 1 patrocinador per import de 6815,00€ 

 
El President sol·licita als socis que, si no hi ha cap intervenció i vot en contra, queda aprovat per 
unanimitat. 
 

4. Informe i proposta per a la seua aprovació, del Pla General d'Activitats 2020. 
 

Pren la paraula el President per a matisar que més que una proposta, és una memòria, ja que les 
activitats ja s'han realitzat, per la situació de crisi sanitària, que ha alterat tots els plans i projectes 
que teníem, i que hem hagut d'adequar i adaptar. 
Secretaria Tècnica de GEPACV. Havent causat baixa Víctor Sánchez, s'incorpora a la mateixa 
Alejandro Peramo 

 Es celebra una Junta directiva l'11 de febrer i s'aprova un pla activitats 
 Es declara l'Estat d'Alarma el 13 de març, per Pandèmia de COVID-19 

Activitats realitzades: 
 ENQUESTA SOBRE L'ACTUACIÓ DE LES ENTITATS ESPORTIVES DE LA COMUNITAT 

VALENCIANA DAVANT EL COVID-19 
Realitzada del 22 d'abril al 4 de maig de 2020, i coordinada per Verónica Ponsoda 

 MESAS SECTORIALS DE GESTIÓ ESPORTIVA POST-COVID19 
Organitzades per GEPACV i COLEFCV 

o ESPORT FEDERAT I DE BASE: 30 d'abril a les 17,30 h 
o INSTAL·LACIONS ESPORTIVES PRIVADES I AUTÒNOMS, 4 de maig a les 17,30 h 
o ESPORT MUNICIPAL, 7 de maig a les 17,30 h 

 JORNADA: INCORPORACIÓ PROGRESSIVA A l'ACTIVITAT FÍSICA I L'ESPORT POST *COVID-
19. Guadassuar, 5 de juny de 2020  

 JORNADA: INCORPORACIÓ PROGRESSIVA A l'ACTIVITAT FÍSICA I L'ESPORT POST *COVID-
19. L’Alcudia, 19 de juny de 2020  

 CICLE DE WEBINARS: PLANS DE CONTINGÈNCIA COVID-19. “Nous hàbits en l'esport” 
 CAMPANYA “ESPORT SEGUR” 

Campanya d'informació i divulgació a la ciutadania, amb l'eslògan #*ElDeporteNoSeRinde  
 PROTOCOL AMB RECOMANACIONS PER A la PROTECCIÓ I PREVENCIÓ DE LA SALUT 

ENFRONT DEL COVID-19, EN LA PRACTICA ESPORTIVA I L'ÚS D'INSTAL·LACIONS 
ESPORTIVES, visat per la Conselleria de Sanitat i elaborat i publicat per GEPACV i la FVMP. 

 VIDEOCONFERÈNCIA AMB LA SECRETÀRIA AUTONOMICA DE SALUT PUBLICA 
 INFORMACIÓ DE FAGDE: Junta directiva, Assemblea General i Congrés Ibèric. 

 
El President sol·licita als socis que, si no hi ha cap intervenció i vot en contra, queda aprovat per 
unanimitat. 

 
 
5. Informe i proposta: aprovació pressuposat d'ingressos i despeses, 2020. 
  

Encara que el Vicepresident, Marcos Fernández presenta unes dades econòmiques sobre la 
previsió d'ingressos i despeses en 2020, el President proposa que aquest punt quede sobre la 
Mesa, per a ser aprovat en l'Assemblea de 2021, pel fet que els imports hauran de ser ajustats a la 
realitat d'aquest atípic exercici econòmic motivat per la crisi sanitària. 
S'acorda quede pendent i es trasllade la seua aprovació a l'Assemblea de 2021. 

 



 
6. Proposta de quota anual d'associat 2020. 

 
Per acord unànime de la Junta Directiva, i davant la situació excepcional provocada per la crisi 
sanitària del COVID-19, i al no haver pogut desenvolupar les activitats que s'havien previst, es 
proposa l'exoneració de quotes en aquest any 2020. 
No obstant això, s'acorda enviar una nota informativa explicativa de les raons per les quals 
s'adopta aquest acord, que és absolutament extraordinari, esperant que els/les associats/des 
valoren la mesura i que l'any vinent mantinguen la fidelitat a l'associació. 
Es produeix una intervenció de José Campos per a reconéixer que, encara que l'associació es 
nodreix de les quotes dels socis per al seu funcionament, a l'ésser aquest capítol insuficient per al 
manteniment d'aquesta, felicita la junta directiva pel treball que exerceix i l'esforç per generar 
altres recursos com són els patrocinadors i col·laboradors, que permeten la intensa activitat que 
realitza. 
El President sol·licita als socis que, si no hi ha cap intervenció i vot en contra, queda aprovat per 
unanimitat. 
 

 
7. Proposta d'aprovació del Pla de Formació 2021 
 

El President pren la paraula per a recordar que el document ha estat accessible a tots/tes els/les 
associats/des, en la intranet de la nostra web, per a la seua consulta. 
Explica breument la raó d'incorporar-ho en aquesta data, amb la intenció de la seua aprovació ja 
que es tracta d'un marc general de formació, dirigit a gestors/es del sector públic i privat de 
l'esport, que haurà de ser concretat en accions formatives específiques que s'aniran programant i 
que formaran part de la planificació d'activitats del pròxim any, que tindrà la seua ratificació en 
l'assemblea general 2021. 
Així doncs, es tracta d'un document d'intencions, que haurà de concretar-se en accions 
formatives. 
No obstant això, en la pròxima circular a associats/des, s'informarà del mateix i se sol·licitarà que 
si hi ha associats/des que vulguen participar en el mateix com a docents o experts, hauran 
d'emplenar la fitxa que se'ls enviarà, per a conformar un fitxer de docents o claustre de 
professores/és. 
El President sol·licita als socis que, si no hi ha cap intervenció i vot en contra, queda aprovat per 
unanimitat. 
 

8. Proposta d'aprovació del Reglament de Règim Intern 
El President pren la paraula per a recordar que el document ha estat accessible a tots/tes els/les 
associats/des, en la intranet de la nostra web, per a la seua consulta. 
Aquest Reglament de Règim Intern que es va aprovar en la junta directiva el 26 de març de 2019, 
se sotmet ara a l'aprovació per part de l'Assemblea General, tal com preveuen els estatuts. 
El President sol·licita als socis que, si no hi ha cap intervenció i vot en contra, queda aprovat per 
unanimitat. 

 
9. Precs i preguntes. 
 



 
Pren la paraula Marcos Fernández, per a exposar que, davant la situació excepcional causada per 
la pandèmia, proposa la continuïtat del President fins a final de mandat electoral, amb la finalitat 
que puga haver-hi un relleu natural. 
 
No havent-hi més assumptes que tractar es dóna per conclosa l'assemblea a les 20,00 h. 
 

    
 

El President      


